
POTNHKI SO ZADOVOLJNI

Avtobus vozi v Šentjakob
»Do Bavarskega dvora pel|em,«

razlaga voznik meatnaga potni-
ikaga prometa vsako |utro prese-
nečenlm Ijudem, kl se ne morejo
odločiti. ali bi za svo|o pot v tlužbo
Izbrall zelenca z novo stevllko 21,
kl )e začel vozltl prvega oktobra.
Proga je povezala center mesta s
Šentjakobom.

Od Bavarskega dvora do črnu-
ške Induslrljske cone vozl avtobua
20 minut, od tam naprej do šentja-
koba pa 10 mlnut.

Zvečina prebivalcev severnega
In severovzhodnega predela na-
sega mesta se na avtobus še ve-
dno ni navadila, zato po prvem

tednu obratovanja proga nl blla
donosna. Tistl pa, kl se z novlm
zelencem vozijo vsak dan na delo
ali v iole, so zelo zadovoljnl:

BOSTJAN DOMA, učenec sed-
mega razreda osnovne šole Tone
Čufar: »Zelo sem vesel. da smo
končno dobili avtobus. Prej so me
vozili v šolo starši z osebnim avto-
mobilom. Včasih pa sem moral do
Črnuč in do postaje šestice tudi.
peš ali pa sem ustavil kakšen avto-
mobil. Skrbi me samo to, dajepro-
ga uvedena šele poskusno in
upam, da bo avtobus v Nadgorico
vozil tudi orihodnje leto.«

PRIMOŽ PIRNAT, magister elek-
trotehnike v Reaktorju Inšlituta Jo-
žef Stefan: »Čeprav stanujem v
Podgorici in avtobusa za p.revoz na
delo nikoli nisem potreboval, sem
prepričan. da je zelenec, ki je začel
voziti k nam, velika pridobitev za
krajane. Prej so se Ijudje vozili v
mesto z medkrajevnim avtobusom,
ki je bil velikokrat bolj poln. vozil pa
jetudi bolj poredko."

IVAN VOLER, šofer v Mestnem
potniškem prometu: »Danes prvi-
krat vozim na tej progi. Avtobus iz
Šentjakoba do Ruskega carja sicer
ni povsem poln. Prepričan pa sem,
da je to zaradi tega. ker so Ijudje še

preslabo obveščeni, da sploh vozi-
mo na tej relaciji. Prenekateri se
tudi še vedno poslužujejo svojih
prevoznih sredstev. Prav tako bi bi-
lo zelo dobro. da bi bilo na vidnem
mestu za potnike. ki vstopajo. napi-
sano. kje avtobus vozi - vsaj toliko
časa da proga ne bo utečena. Tako
bi se Ijudje laže odločili. da bi se
peljali z njim. To bom predlagal tu-
di na Mestnem potniškem pro-
metu«

ANKA PSENER, krajanka Nad-
gorice:' »Skrajni čas je že bil, da
smo dobili ta avtobus. Da smo ga
zares potrebovali. dokazuje tudi
dejstvo, da je zelenec zjutraj, ko
grem v službo čisto poln. Koliko-
krat sem peš premerila to razdaljo
od Nadgorice, kjer stanujem, do
črnuč! Želim si, da bi ga obdržali«

DAMJANA KLAVS, učenka 8. ra-
zreda osnovne šole Danile Kumar:
»Ta avtobus smo že zelo potrebo-
vali. Saj si lahko predstavljate, koli-
ko goriva so porabili starši, preden
so naju s sestro in sebe zvozili v
šolo ali na delo. Želela bi si samo še
to, da bi avtobus vozil tudi popol-

dne. Na popoldanske aktivnosti v
šolo se moram še vedno voziti z
medkrajevnim avtobusom.«

ANČKA HROVAT, upokojenka:
»Krasno je, da smo dobiii svoj avto-
bus. samo škoda, da ni še bolj poln,
kot bi bil lahko. Ljudje se še vedno
prevažajo s svojimi avtomobili in to
ni v redu. Avtobus preživlja namreč
poskusno obdobje in če se zdaj ne
bomo vozili z njim, nam ga lahko še
ukinejo. Želim si tudi, da bi vozil ob
sobotah in nedeljah.

DRAGO PROLIC, strojni ključav-
ničar v delovni organizaciji IMKO:
»Ko se vozimo z avtobusom na de-
lo porabimo veliko manj goriva. To
je v sedanjem stanju preskrbljeno-
sti z bencihom zelo v redu in mi-
slim, da je avtobus tudi eden izmed
načinov varčevanja. Naši delavci ga
uporabljajo."
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